

### General Directions

This test consists of 114 questions across two subjects, English Language Arts and Mathematics.

### PART 1 — ENGLISH LANGUAGE ARTS 57 QUESTIONS

Reading Comprehension (ELA Rdg Comp): Questions 1–48

Revising/Editing (ELA Rev/Edit): Questions 49–57

### PART 2 — MATHEMATICS 57 QUESTIONS

Questions 58–114

### Planning Your Time

You have 180 minutes to complete the entire test. How you divide the time between the English Language Arts and Mathematics sections is up to you.

If you begin with the English Language Arts section, you may go on to the Mathematics section as soon as you are ready. Likewise, if you begin with the Mathematics section, you may go on to the English Language Arts section as soon as you are ready.

Be sure to read the directions for each section carefully.

When you finish a question, go on to the next, until you have completed the last question or run out of time.

Your score is determined by the number of questions you answer correctly. Answer every question, even if you may not be certain which answer is correct.

Don't spend too much time on a question you find difficult. Come back to it later if you have time.

If you complete the test before the test time (180 minutes) is over, you may go back to review questions in either section.

You must stay for the entire test period (180 minutes).

### 一般说明

该考试包括英语语言艺术和数学两个科目共 114 道题。

### 第 1 部分 - 英语语言艺术 57 个问题

阅读理解 ( ELA Rdg Comp) : 问题 1-48

改错/编辑 ( ELA Rev/Edit) : 问题 49-57

### 第 2 部分 - 数学 57 个问题

问题 58-114

### 规划时间

你有 180 分钟的时间完成整个考试。你可以自行决定如何分配英语语言艺术和数学部分的时间。

如果你从英语语言艺术部分开始，一旦准备就绪，就可以进入数学部分。同样，如果你从数学部分开始，一旦准备就绪，你就可以进入英语语言艺术部分。

请务必认真阅读每个部分的说明。

完成一个问题后，继续下一个问题，直到完成最后一个问题或时间用完。

你的分数取决于正确回答问题的数量。回答每一个问题，即使你不确定哪个答案是正确的。

不要在你觉得困难的问题上花费太多时间。如果你有时间，稍后再回来。

如果你在考试时间（180 分钟）结束前完成了考试，你可以返回检查任一部分的问题。

你必须坚持完成整个考试（180 分钟）。